
Protokół Nr 41/2023 

z posiedzenia XLI Sesji Rady Gminy Obryte 

w dniu 22 lutego 2023 roku 

 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 11:00 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL posiedzenia Sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2023 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia XLI Sesji Rady Gminy zwołanej w trybie pilnym dokonał Pan Krzysztof 

Oleksa – Przewodniczący Rady Gminy Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność. Na stan 15 radnych 

obecnych jest 13, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. Listy obecności 

radnych oraz osób zaproszonych stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

P. Przew. RG – porządek obrad macie Państwo przed sobą, czy są jakieś zmiany do porządku 

obrad. 

Uwag ani propozycji zmian nie zgłoszono.  

P. Przew. RG - przegłosujemy porządek obrad. 

Imienny wykaz głosowania radnych w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych (100% obecnych). 

P. Przew. RG – porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XL posiedzenia Sesji. 

P. Przew. RG - protokół z XL posiedzenia Sesji był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem. 

Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 

Imienny wykaz głosowania w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem protokołu z XL posiedzenia Sesji głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

P. Przew. RG – stwierdzam, że protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2023 r. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Skarbnik – przedstawiła zmiany do Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2023 r. 

z uzasadnienia do w/w uchwały, która stanowi załącznik do protokołu. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Skarbnik - odczytała uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XLI/265/2023 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2023 r. 

została podjęta. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

P. Przew. RG- wpłynął wniosek mieszkańców dotyczący zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. Wniosek został przekazany do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Proszę 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie ustaleń komisji. 
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P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Przew. Komisji Skarg – do Rady Gminy Obryte wpłynął wniosek mieszkańców części 

Obrytego tzw. Zamościa, którzy zwrócili się do Rady Gminy Obryte z prośbą o zaliczenie drogi 

gminnej znajdującej się na działce numer 778 do kategorii drogi publicznej . Wniosek został 

podpisany przez dwóch mieszkańców i sołtysa. Komisja zebrała się 23 stycznia. 

P. Kruszewska- jaka jest szerokość tej drogi. 

P. Krajewska - 2 metry. Jest to droga polna, która zapewnia dojazd rolnikom do pól. 

P. Król- czy jak zaliczymy tą drogę, to w przyszłości będzie ona poszerzana. 

P. Seroka – jak zaliczymy do kategorii drogi gminnej, to trzeba będzie ją poszerzyć.  

P. Buczkowski – to się wiąże ze zgodą rady. 

P. Rychlicki- trzeba by było wykupywać działki. Najpierw trzeba ją poszerzyć, żeby droga ta 

spełniała parametry drogi gminnej. 

P. Krajewska- na dzień dzisiejszy nie ma możliwości wjazdu od strony drogi powiatowej, 

ponieważ teren jest dość nisko ukształtowany, są duże rozlewiska wody, zadrzewienie 

i zakrzaczenie. 

P. Mroczkowski - jakie jest stanowisko Komisji. 

P. Przew. Komisji Skarg - odczytał Uchwałę Nr 26/2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 

23 stycznia 2023 r., która stanowi załącznik do protokołu. 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 

P. Przew. RG- czy zaliczenie tej drogi do kategorii dróg gminnych jest zgodne z prawem. 

Czy drogę tak wąską można zaliczyć do kategorii dróg gminnych. 

P. Krajewska- zaliczyć możemy, ale później musimy dostosować jej parametry, co wiąże się 

z kosztami. 

P. Przew. RG- czyli to jest pierwszy krok, żeby tą drogę poszerzyć. 

P. Przew. Komisji Skarg - od czegoś trzeba zacząć. 

P. Król- Pani Sołtys składała wniosek o wybudowanie drogi i miała wszystko. Tutaj jest ścieżki 

2 m i już zaliczamy jako drogę gminną. Niech ta pani naniesie 2 metry ścieżki na mapki 

i zaliczymy ją jako drogę gminną. 

P. Przew. RG- to jest już droga gminna. Czym różni się droga, która jest już drogą gminną 

od kategorii drogi gminnej. 

P. Krajewska- jest to droga gminna wewnętrzna, czyli taka, która posiada już kategorię drogi 

publicznej. 
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P. Jaskulski- jest taki zapis, że jeżeli przejmiemy tę drogę jako gminną to mieszkańcy będą 

mogli wystąpić o rozwój sfer budownictwa dla mieszkańców. 

P. Król – gmina musi wtedy poszerzyć ta drogą. 

P. Rychlicki- żeby sprzedać działki, trzeba mieć drogę dojazdową. 

P. Mroczkowski- ponieważ, jest to na moim okręgu to wniosek poprę, chociaż nie jestem 

do końca przekonany. Proszę Państwa może to doprowadzić do nieciekawej sytuacji, 

ponieważ z każdej wioski mogą do nas trafić tego typu wnioski i każdą dróżkę będziemy 

zaliczać do kategorii dróg gminnych. Dojdziemy w ten sposób do sytuacji paradoksalnej, 

ponieważ komisja powinna takie wnioski też poprzeć. Wyłączam się z dyskusji, ponieważ 

to dotyczy mojego okręgu. Cieszę się, że coś takiego się robi, lecz mam ogromne zastrzeżenie 

do Komisji, czy na pewno pochyliła się nad tą sprawą w sposób roztropny. 

P. Przew. RG - gdyby doszło do poszerzenia tej drogi, czy ona będzie z tych z działek tych ludzi, 

którzy składają ten wniosek. 

P. Falba – między innymi. 

P. Przew. RG- jeśli poszerzenie dotyczy zainteresowanych osób, to mogą odstąpić część działki 

na rzecz tej drogi. Natomiast, jeśli nie dotyczy to osób zainteresowanych, to może być 

problem. Myślę, że nie trzeba utrudniać, bo to jest jakiś pierwszy krok. Co dalej, to nie 

wiadomo, bo będą dalej składać wnioski o poszerzenie. Jest to droga wewnętrzna, ale gminna. 

P. Król- uważam, że zaczną wpływać teraz wnioski z każdej wsi. 

P. Przew. RG- to dobrze, jak zaczną wpływać wnioski, tzn., że ludzie będą chcieli się budować. 

Jeżeli tak będzie, to trzeba nie utrudniać mieszkańcom. 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XLI/266/2023 w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu została podjęta. 

 

Ad. 6. Wolne wnioski i informacje.  

P. Przew. RG zabrał głos. Dostaliście Państwo druki oświadczeń majątkowych, które 

przypominam trzeba złożyć do końca kwietnia. Proszę zwracać uwagę na uwagi, które 

otrzymaliście ostatnio, by nie popełniać tych samych błędów. 
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Ad. 7. Zakończenie obrad. 

Godz. 11.19 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XLI Sesji Rady Gminy 

Obryte zwołanej z trybie pilnym. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

Mariola Osęka 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Krzysztof Oleksa 


